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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2018      § 86 - 99 
 

Tid: Tisdagen den 25 september 2018  kl. 17.30 – 17:41 

Plats: Glasbruket H3D, Hantverkargatan 3D 

 

Justerat : 2018-09-26 
 

 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
 Zekiye Güler Thompson (S) Tjänstgörande ersättare 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare, Claudio Palacios 

administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 99 

Övriga frågor och information 
 

 

Ledamoten Daniel Fava (L) frågar förvaltningen om nuläget efter den demonstration som 

hållits omkring problemen på Norra Reals konstgräsplan med träningstider för klubben 

Norrtulls SK. Förvaltningschef Marina Högland svarar att man har träffat och fört dialog med 

klubben men att läget i princip är detsamma som förut. Hon har skrivit ett brev som nämnden 

fått ta del av men nuläget är detsamma som innan demonstrationen av fotbollsplanen den 21 

augusti. 

 

Vice ordföranden Bo Sundin (M) frågar med anledning av Daniel Favas (L) fråga hur 

samarbetet med Sisab fungerar i dessa frågor och förvaltningschef Marina Högland svarar att 

samarbetet är gott och har blivit allt bättre kring dessa frågor. Idrottsförvaltningen har ingen 

direkt rådighet över utformningen av skolans lokaler men samarbetet kring fotbollsytor på 

skolgårdar ger ett välkommet tillskott liksom samplaneringen kring idrottshallar.  

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten                            Erik Odenlid 

 

 

 


